



Verslag jaarvergadering 23 okt. 2023

Aanwezig van het bestuur:

Jan van Essen, Ed Tigchelaar, Els van Daal, Janneke Straten, Johan van den Boom en Han Ribberink

1. Opening

Janneke voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en heet eenieder welkom en vraagt daarbij voor het eerste informatieve gedeelte van de agenda - daar waar er vragen zijn – die kort en bondig te stellen zodat er voldoende tijd blijft voor het tweede gedeelte van de avond waar we meer met elkaar in overleg zullen gaan.

2. Mededelingen: er is bericht van verhindering van wethouder David Solëz, Judith Logtens VVD en Marianne Timmermans FvD en nagekomen van Martine de Haan.

3. Over het destijds gepubliceerde jaarverslag van 2022 zijn verder geen vragen.

4a. Johan neemt met de zaal het jaarverslag van 2023 door waarvan de tekst voor het merendeel voor zichzelf spreekt.

Sander vraagt het bestuur een brief te sturen aan de gemeente om nadrukkelijk te wijzen op het op diverse plekken ongeoorloofd overnachten in campers zoals bij het Bastion, het monument en niet in het minst bij de surfplek ten zuiden van de ophaalbrug. De enig werkende manier blijkt uit ervaring te zijn steeds opnieuw bij constatering daarvan meteen melding te doen via de gemeente-app, en dan nog is succes niet verzekerd. We zullen hierover een korte brief schrijven naar de gemeente. Inmiddels blijkt er ook op de parkeerplaats achter het monument een permanente parkeersituatie ontstaan voor (gast)arbeiders werkzaam via een uitzendbureau. Hiervoor geldt het zelfde: melden via de gemeente-app.

Han legt rond het thema Topparken/Dommelsvoort nader uit dat het verlengen van het proces door de gemeente alles te maken heeft met nog niet afgeleverde stukken, waaronder de MER rapportage, en dat nu bekeken moet worden wat het overschrijden van de ingangsdatum van de nieuwe omgevingswet per 1 januari '24 betekent voor alle lopende en te volgen procedures.

4b. Het financieel jaarverslag ligt ter inzage op de diverse tafels.

De vergadering geeft formele goedkeuring aan het jaarverslag en het financieel verslag over 2022.

5 Bestuursamenstelling en verkiezing. Een drietal zaken zijn vermeldenswaard:

Bart wordt met applaus uit de zaal het 7^{de} bestuurslid

Jan van Essen treed reglementair af als bestuurslid en zo zijn we weer met 6.

Ed neemt de functie van penningmeester over en Jan het lopend financieel jaar nog afronden.

Janneke dankt Jan in passende bewoordingen voor zijn 12 jarige inzet en dat niet alleen in zijn rol als penningmeester maar zeker ook voor zijn jarenlange feitelijke hand- en spandiensten en de cookies ter vergadering. Ed overhandigt hem een waardig kleinood als aandenken en er zijn bloemen voor Laura, die helaas snipverkouden thuis zit.

6. De door het besloten statuten wijziging geeft vragen en reactie op twee onderdelen: het verplichte terugtreden naar afloop van de zittingstermijnen en de opheffing van het onderscheid tussen algemeen en dagelijks bestuur. Johan geeft de motivatie van beiden besluiten weer. Over het beëindigen van het verplicht terugtreding blijven vraagtekens.

Na een korte koffiepauze hervatten we de vergadering, nu in de vorm van samenspraak over de aanvragen, in het kader van het nieuwe subsidiestelsel van de gemeente, om middels (individuele) subsidies een aantal gedachte verbeteringen voor het dorp te kunnen realiseren.

Over het dichten van een “lek” in de schaatsbaan, voorstel van Jos Bakker, waardoor het dichtvriezen vertraagd/belemmerd wordt worden vragen gesteld over het effect op de natuur als de baan stilstaand water wordt. Waar we onze natuurwaarden hoog schatten in en om Linden lijken we toch te kiezen voor het herstel van de baan. Het liefst nog te realiseren voor de komende winter.

Een pleidooi voor optimalisering van de evenementenverlichting in de grote zaal van de Burcht en daarnaast voor een betere luifel bij de consumptie uitgifte tijdens de 4Daagse doortocht pleit Rik Nuijen. De opgegeven kosten en verwerving van de benodigde spullen zijn in kaart gebracht. Graag realiseren voor de carnavalzitting.

Het idee om te komen tot een verhoogde verkeersveiligheid middels het plaatsten van spiegels zoals in de bocht van de Oostermeerweg ter hoogte van Jeanette van Raay - voorstel van Senna Bakker - wordt hier onder déze noemer niet kansrijk geacht en zullen we als dorpsraad bij de WIU (werk in uitvoering) onder het hoofdstuk van verkeersmaatregelen opvoeren.

Het bestuur van de Burcht brengt het vernieuwen van de PVC-vloer van de recreatie zaal naar voren en draagt argumenten aan dat het renoveren cq herstellen van de meest slechte plekken niet de gewenste oplossing is. Ze zullen voor een kostenbegroting zorgdragen zodat deze aanvraag zo niet dit jaar dan wel komend jaar ingediend kan worden.

De “jeux de boulers” pleitten in samenspraak met de Burcht voor het opknappen van, behalve de baan, - die is zo slecht nog niet -, voor het op orde brengen van de directe omgeving: de tegels, banken en verdere aanleg daar ter plekke. De ruimte lijkt wat krap, maar suggesties om ook naar een andere plek, bv het voetbalveld te kijken, worden toch als minder wenselijk gezien. Ook zij gaan hun plannen verder uitwerken en van een kostenplaatje voorzien.

Ter vergadering pleit Ciska voor buitenverlichting bij de Burcht aan de zijde van het voetbalveld. Een korte discussie gaf aan dat er verschillend over gedacht wordt. Verdient nader bezien te worden.

7. De verkeersremmende maatregelen voor de Eindsestraat, zoals die door ons in de WIU 2023 zijn ingebracht worden gehonoreerd, alleen de vorm waarin is nog ter discussie. De gemeente heeft een drietal ontwerpen doorgestuurd die we met de aanwonenden zullen doornemen.

8. De pastorietuin.

Johan roept in herinnering dat er ook vorig jaar uitvoerig stilgestaan is bij het zo te noemen centrumgebied, waarbij het toen ging over de pastorie. Dat gesprek heeft (nog) geen vervolg gekregen. Nu spreken we met elkaar over de pastorietuin. Uitgangspunt is het gesprek van een aantal maanden geleden dat Janneke en Johan hadden met het parochiebestuur. Kort, te kort samengevat stelt het parochiebestuur, ons belang is een financieel belang en als eerder, bij geen zichtbare belangstelling van jullie kant voor de pastorietuin blijft deze grond te gelde maken een reële optie voor ons. Weliswaar een en ander altijd in overleg...Als dorpsraad willen we dit najaar nog starten met het zodanig opschonen met eigen vrijwilligers en met professionele hulp, (Marius) dat de tuin verder bewerkt kan gaan worden. Om verdere vormgeving te bepalen vragen we deze club ook om daar met ons over na te denken. Aan Toon, pachter van de aanpalende wei is al eerder de vraag gesteld mee te denken. Nu melden zich voor denk- en opschoonwerk Paul Iven, nieuwe bewoner van Steegstraat 3, Fons en Wiel en Jan vd Broek alsmede Peter Hartman. Als dorpsraad bestuur zullen we er op de vergadering van 6 november verdere afspraken over maken.

9. Rondvraag

Ed wil voor de kascommissie voor begrotingsjaar 2023 graag Ineke en Mireille (2^{de} keer) nodigen. Els attendeert op een bijeenkomst vanuit de gemeente over de “woonvisie” op 7 december a.s. De aankondiging wordt op de DR-app gezet. Er waren vanuit Linden op de gevraagde digitale input relatief veel reacties vanuit Linden Waarvoor complimenten. Daarnaast laat Els weten dat het project van de eerder genoemde buurtnetwerken/voorzorgcirkels even is komen stil te liggen door vertrek van een medewerkster Sociom, maar dat het voornemen is om dit later dit jaar met Sociom weer op te pakken.

Aangehecht vind je de presentielijst.

Johan van den Boom
Secretaris Dr Linden
25.10.2023